
 

Bestyrelsesreferater 
Aarhus Modelflyve Club 2025 
 

08.04.2025 
Til stede Allan, Per, Mikkel - referent, Peter, Henrik, Stig, Poul 
Nyt klubhus Kommunen har bedt os om at få lavet en landzone tilladelse på de 

faciliteter der består efter et nyt klubhus er etableret.  
Per og Peter har haft et feltmøde med dem. Efterfølgende blev der 
givet tilsagn om et mindre klubhus end vi havde forestillet os. 
Endvidere er kommunen kritisk ift. bygningsspredning på matriklen. 
Derfor er strategien at nedlægge droneskuret og ”veksle” de ca. 40 
kvm til et større klubhus (dobbeltpavillion). Der er indledt 
diskussion med Ronnie vedrørende dette 
 
Peter laver en før og nu tegning (forventet færdig ultimo april) 
Denne mailes til kontakten i kommunen. Nuværende klubhus og 
droneskur nedlægges og nyt klubhus indtegnes. Ingen andre 
faciliteter berøres. 
 
Per undersøger merpris og arealreduktion for pavillioner der kan 
overholde BR18 (Klimakrav) 
BR18 vil betyde en smule mere areal, men et klubhus der kan være 
et aktiv i vinteren. Vi kan først kvalitativt tage stilling til dette med et 
prisoverslag. 
   

Bygninger i øvrigt Poul vedligeholder lille slåmaskine (ikke prioriteret) 
Den lille slåmaskine skal på sigt sælges - den kræver lidt 
vedligehold før det kan udføres  
 
Allan spørger på pris ved metalmand/smed (ikke prioriteret) 
Det blev diskuteret om Fort Knox skal/kan repareres. Behovet for 
Fort Knox er mindre når den lille slåmaskine afhændes 
 
Per afklarer værdi af den grønne container (ikke prioriteret) 
Den grønne container er lavet af alu så den repræsenterer en værdi. 
Per har kontakt med en der gerne vil afhænde den, men den skal 
nok skæres op i 2x20 fod.  
 

Dræn Opfølgning på sidste møde. Drænmanden har været her. Han renser 
dræn årligt i maj juni. De er nu rensede igen, men der var ingen ting 
at komme efter. 
 



Etablering af 
vandhuller 

I forbindelse med kommunikationen med kommunen vedrørende 
drænet har de været på besøg og vil gerne uvist af hvilke hensyn 
gerne anlægge nogle vandhuller - det kan være begrundet i 
biodiversitet eller dræn.  
 
Per holder kontakt vedrørende etablering 
Umiddelbart er vi ikke imod, men vil meget gerne have dem placeret 
omme bag træerne - på fodboldbanen - dette er allerede foreslået 
af kommunen og i det NV hjørne i stedet for i forlængelse af bane. 
Der aftales et feltmøde med hhv. kommunens ingeniør og bio-
mand. Bolden er hos kommunen. Allan tilbyder at deltage i 
feltmødet 
 

Hundetræning Allan laver et opslag med kontaktinformation til hundedamen og 
orienterer vores medlemmer 
Allan har fået en henvendelse for en hunde”gruppe”. Umiddelbart 
har han givet lov til at de kan bruge den vestlige ende af den uslåede 
del af matriklen med det rationale at vi står stærkere, hvis der kan 
være bedre udnyttelse af arealet. 
De er opmærksomme på at de skal forføje sig hvis/når der flyves. De 
er orienterede om vores typiske flyvetider. 
Aftalen er på forsøgsbasis 
 

Arbejdsdag Arbejdsopgaver: 
• Oprydning 
• Rengøring i skure og klubhus 
• Maling af standborde - Allan tager fat i Henrik Maler 
• Lave to standborde mere. Allan tager kontakt med Kurt 
• Træbeskytte borde bænke (om nødvendigt) 
• Trimme grønt 
• Tromling fredag..søndag Allan laver en plan 
• Nedbryde droneskur (diskuteret og vi bestemte at dette ikke 

skulle være til pladsdag, men f.eks. planlægges til F26 eller 
en separat weekend) 

• El-udtag – kontakter efterses og fornyes om nødvendigt  
• Skrald på genbrugspladsen – der er indført postnummer 

restiktioner.  
Allan vil forsøge at få en ordning for klubben. 

• Rottesikring af døre om muligt 
 

Robotter Poul sætter robotter i gang 
Allan koordinerer med Ronnie 
Robotterne er i vinterhi og bliver sat i arbejde efter tromlingen. Med 
flytningen af hovedbanen skal robotterne indlære det nye område.  
I den forbindelse vil en del af dronebanen blive slået af de nye 
robotter - det forudsætter at de eksisterende installationer til 
’Ronnis’ robotter nedtages. Klubben køber Ronnis robotter. 
 

Master Kurt Hevang havde foreslået til bestyrelsen at der laves et nyt maste 
system a la det man har i Pandrup, hvor masterne kun sættes op 
ifm. stævne. Forslaget er ansporet af at kommunen inddrager 



masterne i landzonegodkendelsen. Bestyrelsen vurderer at det er 
en god idé, men for nuværende er det nemmere at få dem 
registreret og så etablerer et Pandrup system ifm. at der skal 
renoveres master og det bedre kan planlægges.  
 
Når droneskuret nedtages, skal GPS senderen flyttes til en af 
pælene.  
Poul orienterer robotleverandører, som skal udføre flytningen 

 


